



# 材质: 80g双胶纸

. 打開APP, 點擊左上角的"連接設備"按 鈕,進入藍牙搜索界面,找到藍牙名為 Ai-xxxxxx"的設備並點擊連接,連接成功 後指示燈藍燈快速閃爍三次後熄滅。

註:如未連接成功,請檢查以下事項: 手機藍牙是否開啟,設備是否開機並處 於待連接狀態,設備是否被其他手機連



回答恐端回

### 待機

設備無需關機, 開機後2分鐘內未連接成功則進入休眠狀態, 指 示燈熄滅,再次單擊按鍵即可喚醒設備。

#### 通話翻譯

打開APP, 點擊"視頻通話"選項, 進入功能界面, 選擇好雙方的 語言 點擊"激請好友诵話" 系統自動生成聊天室鏈接 诵過任 意第三方社交軟體(如微信、WhatsApp、Line等)將鏈接發送 好友, 並通知好友點擊鏈接加入通話, 通知完請返回APP進行通 話。通話過程中,雙方使用各自的母語交流,系統會自動將聽 到的語音翻譯為對方的語言,實現無障礙即時溝通。 註: 僅需一方擁有翻譯設備即可實現功能, 另一方無需設備。

請確保網路連接穩定,以獲得最佳通話體驗。

#### AI總結

打開APP, 點擊"AI總結"選項, 進入功能界面, 選擇要錄製的語 言, 點擊麥克風按鈕開始錄音, 系統將聽到的聲音即時轉成文

#### 字,結束錄音後,支持保存會議內容、查看歷史記錄,還支持 生成AI總結、思維導圖、分享。

#### 同聲傳譯

打開APP,點擊"同聲傳譯"選項,進入功能界面,選擇好雙方的 語言,點擊麥克風按鈕開始錄音,系統將聽到的聲音即時轉寫成 文字, 並翻譯成目標語言, 結束錄音後, 支持保存同傳內容, 查 看歷史記錄、分享。

#### 對話翻譯

打開APP,點擊"對話"選項,進入功能界面,選擇好雙方的語言 長按對應麥克風按鈕錄音,系統會自動翻譯成對方的語言。 該功能還支持離線模式,首次使用需下載對應語言的離線包。 在功能頁面的右上角開啟離線模式,進入離線語言界面,選擇 要使用的語言即可使用。

#### 拍照翻譯

打開APP 點擊"文杰"彈頂 進入功能界面 點擊"相機"按鈕 選擇目標語言,點擊拍攝或選擇照片,系統將自動識別文字並翻 譯。支持保存圖片、雙語對照、複製文字內容。

#### 一鍵翻譯

-1. 打開APP. 點擊"文本"選項. 進入功能界面. 可在此進行功 能設置、設置識別語言和目標語言、只顯示譯文、顯示懸浮窗

(Android)/跨應用開闢(iOS)。播報選項與發音性別等等。 .保持設備與APP正常連接後,無需進入APP,只需確保APP 處於後臺運行狀態,即可通過長按設備按鍵,隨時錄入語音 --鍵翻譯。

#### 文本翻译

打開APP,點擊"文本"選項,進入功能界面,設置識別語言和 目標語言、點擊輸入框、進入文字編輯模式、輸入需要翻譯的 內容,點擊輸入法鍵盤的發送鍵,即可獲取翻譯結果和播報。

4 〉 高級功能

#### 文字聊天翻譯

·發送文字給外國朋友 保持設備與APP正常連接後,選擇好雙方的語言,開啟顯示懸 浮窗(Android)/跨應用開關(iOS)功能,點擊任意聊天軟體或其 翻譯並播報,同時翻譯結果會自動填充至選中的聊天框中。

#### ·翻譯外國朋友的文字消息

保持設備與APP正堂連接後 選擇好雙方的語言 長按複製外式 消息,返回APP,系統會自動粘貼外文,並翻譯為您的語言。

#### 語音聊天翻譯

·發送翻譯後內容 保持設備與APP正常連接後、選擇好雙方的語言、 浮窗(Android)/跨應用開關(iOS)功能,長按設備接 翻譯,錄製完成後鬆開按鍵,此時按住微信的【接 鈕, 1-2秒後手機將播報翻譯結果, 微信收錄到語音 完成後即可發送。

#### ·翻譯對方內容

保持設備與APP正常連接後,選擇好雙方的語言, 浮窗(Android)/跨應用開闢(iOS)功能。當收到對7 擊外放播報語音內容的同時,長按設備按鍵進入-可實現翻譯播報對方內容。

註:已相容其他社交聊天軟體(如微信、WhatsA 可按照相同操作方式實現。

#### 手機播放翻譯

保持設備與APP正常連接後, 開啟懸浮窗功能, 將A 運行, 打開第三方播放軟體(如抖音、YouTube等 備按鍵接收手機發出的聲音進行-鍵翻譯並播報, 顯示在懸浮窗中。

#### 5 》常見問題

3. Open the APP, click the "Connect Device" and then goes out. please check the following items: whether the nobile phone Bluetooth is turned o whether the device is turned on and in the waiting state, and whether the device is ted by other mobile phones.

button in the upper left corner, enter the Bluetooth search interface, find the device med "Ai-xxxxxx" and click to connect. After e connection is successful, the blue light of the indicator light flashes three times quickly Note: If the connection is not successful,

"Origins" APP

Standby mode

The device does not need to be turned off. If the connection is no successful within 2 minutes after powering on, it will enter sleep mode and the indicator light will go out. Click the button again to wake up the device.

#### Call translation

Open the APP, dick the "Video Call" option, enter the function page, select the language of both parties, dick "Invite Friends to Call", the system automatically generates a chat room link, send the link to friends through any third-party social software (such as WeChat WhatsApp, Line, etc.), and notify friends to click the link to join the ca fter the notification, please return to the APP to make the call. Durin the call, both parties communicate in their own native language, an the system will automatically translate the voice heard into the other party's language to achieve barrier-free real-time communication.

Note: Only one party needs to have a translation device to realize the function, and the other party does not need a device. Please ensure hat the network connection is stable for the best call experience.

#### Al Summary

Open the APP, click the "AI Summary" option, enter the function page, select the language to be recorded, click the microphone button to star

recording, and the system will convert the sound into text in real time After the recording ends, it supports saving the meeting content viewing the history, and also supports generating AI summaries, min maps, and sharing.

#### Simultaneous interpretation

Open the app, click the "Simultaneous Interpretation" option, enter th function page, select the languages of both parties, click the microphone button to start recording, and the system will transcribe the sound it hears into text in real time and translate it into the target language. After the recording is finished, it supports saving the simultar tion content, viewing the history, and sharing.

#### Dialogue translation

Open the app, click the "Dialogue" option, enter the function page select the language of both parties, long press the correspondir microphone button to record, and the system will automatically transla into the other party's language.

This function also supports offline mode. For the first use, you need to download the offline package of the corresponding language. Turn on the offline mode in the upper right corner of the function page, enter the offline language interface, select the language you want to use, and you can use it.

#### Photo translation

Open the app, click the "Text" option, enter the function interface, clicl the "Camera" button, select the target language, click to shoot or select a photo, and the system will automatically recognize and translate the text It supports saving pictures, bilingual comparison, and copying tex

#### One-click translation

1. Open the APP, click the "Text" option, enter the function interface, and set the function settings here, such as recognition language and targe language, display only translated text, display floating window

(Android)/cross-application switch (iOS), broadcast options and pronunciation gender, etc. 2. After keeping the device and APP connected normally, you don't nee to enter the APP. Just make sure the APP is running in the backgrour and you can long press the device button to record voice at any time one-click translation.

#### Text translation

Open the app, click the "Text" option to enter the function interface. the recognition language and target language, click the input box to enter the text editing mode, enter the content to be translated, and click the send button on the input keyboard to obtain the translation resu and broadcast

#### **4** Advanced Features

#### Translate text chat messages

#### • Send text to foreign friends:

After keeping the device and APP connected normally, select t (Android)/cross-application switch (iOS) function, click on the input box any chat software or other application, enter the text editing mode, lo ress the device button to start one-key translation and broadcast, the translation result will be automatically filled in the selected chat be

#### ranslate text messages from foreign friends:

After keeping the device and APP connected normally, select the language of both parties, long press to copy the foreign message, return to the APP, the system will automatically paste the foreign text and translate it into your language.

#### Translate voice chat messages

#### Send translated content

After the device and APP are connected normally, select the language of oth parties, turn on the display floating window (Android)/cross-applica tion switch (iOS) function, long press the device button to enter one-key translation, release the button after recording is completed, and then press and hold the WeChat [Press and Speak] button. After 1–2 seconds, the phone will broadcast the translation result, and WeChat will record t voice content. After recording is completed, it can be sent.

#### Translate the other party's content:

After the device and APP are connected normally, select the language o oth parties, turn on the display floating window (Android)/cr ion switch (iOS) function, and when receiving the other party's voice, clic the external speaker to broadcast the voice content while long pressin the device button to enter one-key translation, and you can translate and broadcast the other party's content.

Note: It is compatible with other social chat software (such as WeChat natsApp, Line, etc.), which can be achieved in the same way.

#### Play audio on phone for translation

After keeping the device and APP connected normally turn on the floating window function, switch the APP to the background, or an third-party playback software (such as Tik Tok, YouTube, etc.), long press the device button to receive the sound from the mobile phone for one-click translation and broadcast, and the translation result will be displayed in the floating window.

5 🗲 FAQ

-	——開啟使用螢幕鍵盤 ————————————————————————————————————	使用方法:見說明: 執行標準:GB 49 質檢證明:合格 本產品及相關文件。
打	<b>DPPO手機</b> 開設置一一語言和時間——實體鍵盤——找到【Ai-xxxxx】	藍牙版本:
R,翻譯結果將 -	2020 X 1/4	電池容量:
APP切至後臺 等),長按設	<b>小米手機</b> 「開設置——更多設置——語言與輸入法——鍵盤、滑鼠和觸 「板——開啟使用螢幕鍵盤	由用戶自行承掛 產品名稱:
App、Line等), 下 如	同安卓手機內置輸入法與本產品可能有衝突,推薦在應用商店中 載安裝正式版"百度輸入法"配合使用,使用會更加流暢。 遇輸入框裏面看不見輸入法鍵盤,無法編輯輸入框裏面的內容, 設置中開啟使用螢幕鍵盤即可恢復。	<ol> <li>3.本設備不防</li> <li>4.請勿重摔、</li> <li>使用或引發危隙</li> <li>5.請勿將產品</li> <li>使用非官方認可</li> </ol>
,開啟顯示懸 方語音時,點 一鍵翻譯,即 -	:如果其他應用也有此情況,可按照同樣操作方式去解決。	他危險。 2.請將設備及 窒息或其他安全
<ul> <li>, 開啟顯示懸 料</li> <li>, 開啟顯示懸 と</li> <li>, 按鍵進入一鍵 と</li> <li>, 按住說話】按 と</li> <li>, 按住說話】按 と</li> <li>, 錄製 (?)</li> <li>, 錄製 2</li> </ul>	<b>蘋果手機關閉粘貼提示教程</b>	註: 其他手機 <b>6 安全</b> 使用本產品之言 並避免可能的努 1.請勿使用損
		1

點擊螢幕上鍵盤懸浮窗啟動鍵盤

#### ,可按照同樣操作方式去解決。

之前,請先仔細閱讀以下安全提示,以確保正確使用 的安全隱患。

月損壞或未經品質檢測的充電器,以防火災、爆炸或其 及所有配件放在兒童無法接觸的地方,以免發生誤食、

安全風險。 「防水,請避免設備與水接觸,以免導致設備損壞。

、焚燒、擠壓或以其他方式損壞設備,以免影響正常

E品暴露在高溫處、發熱設備周圍如烤箱、微波爐等; 認可的配件造成的品質問題、設備故障及安全事故 承擔責任,我司概不負責。

產品名稱:	跨平台即時譯	產品貨號:	A <b>I-</b> 101
電池容量:	65mAh	支援語言:	200+
藍牙版本:	5.2	產地:	中國深圳
使用方法: 執行標準: 質檢證明:	GB 4943.1-2022	製造商:寧波貝髮合禮文化有限公司 地址:寧波北崙小港緯六路68號 售後電話:+86 755 86978812	A 910 11 - 11 - 12 11 - 11 - 12 11 - 11 - 12

本產品及相關文件上印製的「**①TOP**」商標及相關版權皆屬寧波貝髮合禮文化有限 公司;未經合法授權而使用和複製,將依法追究其法律責任。

## 產品保固卡

尊敬的用戶: 感謝您選購本公司產品。為了方便提供您保固服務,請認 真填寫此卡以便日後憑此卡維修。本憑證為商品三包的重要依 據,請妥善保管。

·姓名:	
·電話:	
·產品型號:	
·購買日期:	
·購買通路:	
·設備MAC:	

## 保固說明

1.請妥善保管此卡,保修時需出示此卡及購買憑證。 2.產品自購買之日起,凡按照產品說明書正常使用,一年內出現 故障可免費維修。 3.下列情況不屬於免費服務範圍,但可實行收費維修服務: (1)不能出示保修卡及發票。 (2)發票塗改。 (3)意外因素或使用不當造成損壞。 (4)未經我司許可,自行修理造成的損壞。 (5)超過三包有效期,經修復仍可繼續使用。

對於超過保修期的產品,本公司將繼續為您提供有償服務。

## Tutorial on how to turn off the paste prompt on an iPhone

When using cross-app one-click translation on an iPhone, a popwindow may pop up asking whether to allow copy and paste. T on how to turn off the pop-up window is as follows: 1: Open Settinas

Step 2: Slide to the bottom in Settings and find the corresponding Al lere we take WeChat as an example.

Step 3: Enter WeChat Settings Details and find [Paste from Other APPs] Step 4: Change the query to allow, and the pop-up window will no longe

appear.

Note: If other apps also have this problem, you can solve it in the same v

The built-in input methods of different Android phones may conflict wi his product. It is recommended to download and install the officia version of "Baidu Input Method" in the App Store for use, which will be you cannot see the input method keyboard in the input box and cann edit the content in the input box, turn on the screen keyboard in th settings to restore it.

Xiaomi phone

Open Settings - More Settings - Language and Input Method Keyboard, Mouse and Touchpad - Turn on the screen ke

#### OPPO phone

Open Settings - Language and Time - Physical Keyboard - Fin -xxxxxx] - Turn on the screen keyboard

#### Huawei phone

Click the keyboard floating window on the screen to start the keyboard

Note: For other phones, the same operation can be used to solve the

Safety information

Before using this product, please read the following safety tips carefully ensure correct use and avoid possible safety hazards. Do not use damaged or untested chargers to prevent fire, explosion

- or other hazards. 2. Keep the device and all accessories out of reach of children to avoid ccidental ingestion, suffocation or other safety risks.
- 3. This device is not waterproof. Please avoid contact with water to avoid amage to the device. . Do not drop, burn, squeeze or otherwise damage the device to avoid
- . Do not expose the product to high temperatures or around heating
- evices such as ovens, microwave ovens, etc.; The user shall be responsible for quality problems, equipment failures and safety accidents caused by the use of unofficial accessories, and our company shall not be responsible.

Product Name: Al translation	Product Code: Al-101 Supporting Languages: 138+	
Battery Capacity: 65mAh		
Bluetooth version: 5.2	Production area: Shenzhen, China	
Usage: See instructions	Maker: Ningbo Beifa Heli Culture Ltd.	

Execution standards: GB 4943.1-2022 Add: No. 68. Weiliu Road, Beilun District, Ningh Quality inspection certificate: qualified Tel: +86 755 86978812

The " ©TO" " trademark and related copyrights printed on this product and related documents belong to Ningbo Beifa Hell Culture Ltd.; any use and reproduction without legal authorization will be subject to legal liability.

## Product warranty card

Thank you for purchasing our products. In order to provide you with arranty service, please fill in this card carefully so that you can use it for pairs in the future. This certificate is an important basis for the three guarantees of the product, please keep it properly.

Hume.
Phone number:
Product model:
Purchase date:
Purchase channel:
Device MAC:

## Warranty instructions

1.Please keep this card properly. You must present this card and the purchase receipt when you want to repair the product. 2.From the date of purchase, as long as the product is used normal according to the product instructions, it will be repaired free of charge 3. The following situations are not within the scope of free service, but paid repair services can be implemented: ) The warranty card and invoice cannot be presented 2) The invoice is altered. a) Damage caused by accidental factors or improper use.
b) Damage caused by self-repair without our permission. 5) After the warranty period has expired, the product can still be used 4.For products that have expired, our company will continue to provide ou with paid services.

This device complies with part 15 of the FCC Rules. Operation is subject to the following two conditions: (1) This device may not cause harmful interference, and (2) this device must accept any interference received, including interference that may cause undesired operation.

Any Changes or modifications not expressly approved by the party responsible for compliance could void the user's authority to operate the equipment.

**Note:** This equipment has been tested and found to comply with the limits for a Class B digital device, pursuant to part 15 of the FCC Rules. These limits are designed to provide reasonable protection against harmful interference in a residential installation. This equipment generates uses and can radiate radio frequency energy and, if not installed and used in accordance with the instructions, may cause harmful interference to radio communications. However, there is no guarantee that interference will not occur in a particular installation. If this equipment does cause harmful interference to radio or television reception, which can be determined by turning the equipment off and on, the user is encouraged to try to correct the interference by one or more of the following measures:

-Reorient or relocate the receiving antenna.

-Increase the separation between the equipment and receiver.

-Connect the equipment into an outlet on a circuit different from that to which the receiver is connected.

-Consult the dealer or an experienced radio/TV technician for help.

FCC Radiation Exposure statement

The device has been evaluatec to meel general RF exposure requirement. The device can be used in portable exposure condition without restriction.